
Protokół Nr XLI/13
z XLI sesji Rady Miejskiej w Sokółce

w dniu 25 luty 2013 r.

Obrady rozpoczęto o godzinie 13.00, zakończono o godzinie 16:20
Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Robert Rybiński
Protokołowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
11Radni: wg załączonej listy obecności str. 11
2/ Burmistrz Sokółki Stanisław Małachwiej, Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot,
Zastępca Burmistrza Piotr Karol Bujwicki,
3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, jednostek
organizacyjnych Gminy, przewodniczący rad osiedli, sołtysi oraz zaproszeni goście - wg
załączonej listy obecności - str.12-14
Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie
na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.
Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji z dnia 31 stycznia 2013 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego
zapotrzebowania w wodę i odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka.

7. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok
8. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka

Sportu i Rekreacji w Sokółce
9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie

gminy Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
10. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione
przez gminę Sokółka w związku z przeprowadzoną termomodernizacją

11. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego
budynku Gimnazjum Nr 1 w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka
w związku z przeprowadzoną termomodernizacją.

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu
kosztów podróży służbowej radnego Rady Miejskiej w Sokółce.

13. Sprawozdanie z realizacji Strategii integracji i rozwiązywania problemów
społecznych gminy Sokółka na lata 2011-2016 za rok 2012.

14. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad
Dzieckiem i Rodziną w Gminie Sokółka za 2012 rok.

15. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 4 września 2012 r.
do 31 grudnia 2012 r.

16. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 rok.
17. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
19. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.



Otwarcie sesji.
Przewodniczący otworzył obrady XLI sesji Rady Miejskiej w Sokółce stwierdzając, że
podejmowane w dniu dzisiejszym uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przedstawienie porządku obrad.
Przewodniczący Rady R.Rybiński zaproponował aby wprowadzić punkt 6 informacja w
sprawie budowy Biogazowi przy firmie Eko Grll w Sokółce.
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek.
Radni obradowali wg. następującego porządku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji z dnia 31 stycznia 2013 r.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
6. Informacja w sprawie budowy Biogazowni przy firmie Eko Grll w Sokółce.
7. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa

Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego
zapotrzebowania w wodę i odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka.

8. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok
9. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka

Sportu i Rekreacji w Sokółce
10. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie

gminy Sokółka środków stanowiących fundusz sołecki.
11. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego

budynku Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione
przez gminę Sokółka w związku z przeprowadzoną termomodernizacją

12. Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego
budynku Gimnazjum Nr 1 w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka
w związku z przeprowadzoną termomodernizacją.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu
kosztów podróży służbowej radnego Rady Miejskiej w Sokółce.

14. Sprawozdanie z realizacji Strategii integracji i rozwiązywania problemów
społecznych gminy Sokółka na lata 2011-2016 za rok 2012.

15. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad
Dzieckiem i Rodziną w Gminie Sokółka za 2012 rok.

16. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 4 września 2012 r.
do 31 grudnia 2012 r.

17. Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 rok.
18. Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
19. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
20. Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.

Ad.3
Przyjęcie protokołu z XL Sesji z dnia 31 stycznia 2013 r.
Radny S.Sawicki zapytał jaki maja skutek prawny protokoły sporządzane na sesji. Jeśli
głosujemy uchwały i wnioski jakie ma to konsekwencje realizacji tego przez Burmistrza.
Sekretarz Z.Tochwin wyjaśnił, że to zależy od treści wniosku. Jeżeli przegłosowuje opinie,
wnioski czy też stanowiska radnych to są wskazówkami dla burmistrza ale nie są wiążące.
Radny S.Sawicki wyjaśnił, że pokaże te wnioski w trakcie sesji.



Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół.
Radni 18 głosami "za" przy 2 "wstrzymujących się" przyjęli protokół.

Ad.4
Interpelacje i zapytania radnych.
Interpelacje zgłosili:
Radny W.Januszkiewicz zapytał Burmistrza Szczebiota, odnośnie ostatniego tematu Komisji
Oświaty i tematu poruszonego przez Dyrektora szkoły w Janowszczyźnie. Chodzi o
niesłusznie zwracane bilety z innych obrębów. Powinniśmy uregulować te obręby i zrobić tak
jak to zostało zrobione ze szkołą w Lipinie.
Radny D.Matoszko zapytała odnośnie artykułu w isokolka, czy Dyrektor OSiR planuje
podwyższone cen biletów na basenie?
Radny P.Borowski zapytał czy zostaną zwiększone środki na dotacje dla Klubów
sportowych?
Radna J.Bieniusiewicz zapytał w czym na dzień dzisiejszą tkwi problem co do podpisania
umowy z Bankiem Żywności. W poprzednich latach taka umową była realizowana. Czasy
mamy coraz gorsze i należy wspomóc ludzi najbiedniejszych. Miałam rozmowę telefoniczną
z Bankiem Żywności w Suwałkach i mówił że nie rozumie czemu samorządy tak opornie do
tego podchodzą. Gminę kosztuje to 4 tys. zł. Jeśli taki transport przyjedzie do gminy to gminę
to kosztuje 3% wartości tej żywności.
Radny J.Saciłowski poprosił o przybliżenie nowej firmy, która powstała zza Euro Sokółka
SP. z 0.0. jakim kapitałem dysponuje i jaki ma zakres działalności.

Ad.5
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami.
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie między sesjami przedstawił Zastępca
Burmistrza Piotr Bujwicki ( w zał. str.15-17)
Radny S.Sawicki zapytał odnośnie ul. Torowej i ul. Nowej, na jakim etapie to jest i kiedy
możemy się tego spodziewać?
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki odnośnie ulicy Torowej, to jest teren kolejowy i ta droga jest w
zarządzie gminy. Występowaliśmy kilka lat temu o utwardzenie i remontowanie tej ulicy.
Zrobiliśmy to za 800 tys. zł. ale koszta główne leżały po stronie OKSM. Wystąpiliśmy z
prośba od kolei o utwardzenie ale kolej odpisała nam ze wyraża zgodę ale jeśli gmina zapłaci
100 zł. netto za stałe zajęcie pasa kolejowego. Było by to l 100 000 zł. netto. Znaleźliśmy
dokumenty z lat 70tych który pokazywały że gmina była właścicielem tej drogi. W tej chwili
wjazd od ulicy Kresowej i od krajówki będzie robiony bo jest w złym stanie.
Radny S.Sawicki dodał, że firmy są chętne do wyłożenia środków na remont tej drogi i trzeba
poruszyć tą sprawę z PKP bo oni szukają oszczędności i pozbywają się wszystkiego.
Z-ca Burmistrza P.Bujwicki dodał, że wyjaśnił, że procedura jest rozpoczęta, najważniejsza
jest opinia PKP PŁK i to mamy.

Ad.6
Informacja w sprawie budowy Biogazowni przy firmie Eko Gril w Sokółce.
Radny S.Pałusewicz jako radny najbliżej mieszkający odbieram wielkie niepokoje od
mieszkańców z tego terenu. Proszę żeby spowodować żeby mogli spokojnie żyć. Znamy
kwotę za ile będzie realizowana, że będzie zasilana wsadem poubojowym, że będzie
produktem ubocznym ciepło oraz kilka miejsc pracy. Prezes czeka na podpisane umowy.
Mieszkańcy się obawiają czy nie będzie to im przeszkadzało. Czy nie będzie tego odoru, a
wiatry idą w stronę jeziora, ale głównie chodzi o mieszkańców osiedla.



Alfred Głuszyński Prezes firmy Eko Grill wyjaśnił, że temat biogazowni powstał w 2009 r. bo
odpady, które powstają w zakładzie trzeba utylizować. Okazało się że możemy to zrobić na
swoim terenie bud zrobiliśmy projekt ująć biogazownie i jeszcze pozyskać środki z unii.
złożyliśmy pierwszy projekt w 2010 r. o dofinansowanie ale nie przeszedł. Złożyliśmy po raz
drugi w miedzy czasie zrobiliśmy projekt budowlany i otrzymaliśmy dofinansowanie w tym
roku. Nowoczesne biogazownie nie śmierdzą, bo właśnie chodzi o to żeby to wyłapać. Firm a
Eko Gril zużywa 220 tys. litrów oleju do ogrzewania. w tej chwili odpady są od
transportowywane i one też śmierdzą. Jeśli przejeżdżamy koło chłodni też śmierdzi latem ale
nikt tego nie potrafi ujarzmić a my to chcemy zrobić. Będą zastosowane biofiltry, poprzez
proces odsiarczania także cała instalacja biogazowa będzie służyć do tego celu żeby
wytworzyć gaz i energie cieplną. Co do miejsc pracy będą osoby do obsługi tej biogazowi ale
również skorzystają rolnicy bo będą mogli odebrać nawóz lepszy niż gnojowica. będą
rozmowy prowadzone żeby tą nać kalafiora itp. przywozili do nas albo my będziemy to
odbierać a w zamian zaoferujemy osad pofermentacyjny.
Radny P.Kułakowski z dokumentacji decyzji środowiskowej jest zdanie ze inwestycja nie
spowoduje pogorszenia warunków mieszkania. Ale według stanu obecnego i tak już
mieszkańcy słodko nie mają. Ja mam możliwości co do momentu dostarczania wsadu,
transporty się nasilą a dodatkowo mają być dobierane transporty padłych zwierząt to te
transporty będą uprzykrzały życie.
Alfred Głuszyński Prezes firmy Eko Grill odpowiedział, że nie będzie tam padłych zwierząt
bo to nie jest zakład utylizacji. Jak przyjeżdża samochód i ma 5 tys. kurcząt to tez przy nich
jakiś odór powstaje. Na pewno odór z biogazowni jest szczelnie zamknięty.
Radny S.Sawicki zapytał odnośnie wycofania firmy Metal -Fach wycofała się ze współpracy
po swojej analizie ekonomicznej. Bo szkoda że nasze miast nie wyczuwa w tym interesu, bo
dzięki temu mielibyśmy niezależne źródła ciepła. Jaka moc jest tej biogazowni? Ile jest
biomasy? Ile ewentualnie Pan przewiduje powstania osadów poprodukcyjnych?
Alfred Głuszyński Prezes firmy Eko Grill wyjaśnił, że moc biogazowni będzie 700 KW, jest
to średnia moc. Kiedy składaliśmy projekt oddziaływania na środowisko miała być
biogazowni duża 1,5 MgW, ale potrzeba było na to dużo wsadu wiec założyliśmy moc 700
KW. Zakładamy około 30-35 % będzie nawozu pofermentacyjnego. Około 60% tego będzie
to w formie ciekłej. Dostaliśmy również nagrodę za dobrze przygotowany projekt
biogazowni. A energia cieplna i elektryczna która powstanie będzie 30-35% tańsza niż
konwencjonalna energia.
Z-ca Burmistrza P .Bujwicki dodał, że gmina Sokółka jest partnerem w tym przedsięwzięciu,
jeśli będzie nadwyżka ciepła to my chętnie ją przyjmiemy.

Ad.7
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i
Kanalizacji Spółka z 0.0. w Sokółce dla zbiorowego zapotrzebowania w wodę i
odprowadzenie ścieków na terenie gminy Sokółka przedstawił Burmistrz Stanisław
Małachwiej .
Opinie Komisji:
Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opina negatywna w zał. str. 18
Komisja Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia pozytywna w
zał.str.19
Komisja Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str.20
Radny J.Kazimierowicz wyjaśnił, że prosił o zaproszenie Prezesa Szubzdę , bo parę lat temu
słyszałem że musimy podwyższać cenę za wodę i ścieki bo mleczarnia zbyt tłuste ścieki
oddaje a w tym roku że za mało wody bierze. Więc chciałbym usłyszeć od Pana Prezesa jakie
są zamierzenia Spółdzielni Mleczarskiej na najbliższe lata.



Pan Krzysztof Szubzda Prezes Spółdzielni Mleczarskiej "Mlekpol" w Sokółce wyjaśnił, że
jesteśmy w tej chwili grupą 11 zakładów, bo od miesiąca jest zamknięty zakład w
Augustowie. W Sokółce zrezygnowano z produkcji twarogów i to obniżyło zużycie wody. W
tej chwili zwieszamy moc przerobu mleka z 50 do 150. Woda nam się zwiększy co ubolewam
bo jest podwyżka. Więc na pewno będziemy się starać oszczędzać tą wodę i są na to
odpowiednie technologie. W tej chwili jest wzrost wody bo przeleliśmy linie z Augustowa.
Przewodniczący Rady R.Rybiński jak procentowo o ile wzrośnie zużycie wody?
Pan Krzysztof Szubzda Prezes Spółdzielni Mleczarskiej "Mlekpol" w Sokółce odpowiedział,
że około 10 %.
Radny J.Kazimierowicz czy powstaną nowe stanowiska pracy w zakładzie.
Pan Krzysztof Szubzda Prezes Spółdzielni Mleczarskiej "Mlekpol" w Sokółce wyjaśnił, że
korzystamy ze swoich ludzi ale na pewno to będzie się rozwijało.
Prezes Eko Gril Alfred Głuszyński dodał, że były czasy że firma miała różne stosunki z firmą
MPWiK. W tej chwili chce przestrzec przed taka sytuacją że zostanie pobrane 8 tys. litrów
wody w miesiącu i przez kolejne miesiące nie będziemy pobierać a ścieki będziemy
oczyszczać do użycia do celów spożywczych.
Radny S.Sawicki zapytał Prezesa MPWiK czy pan przygotował to o co prosiłem na Komisji.
Ale to coś jest nie tak skoro nie ma Pan tego. Pan Sawicki przedstawił analizę dokumentów
dotyczących zużycia wody i ścieków. Przedstawił również podział kosztów w firmie gdzie 44
% to jest wynagrodzenie a 6 % usługi obce. Energia i płace wzrastają i tego nie można
zrozumieć. Amortyzacja co to są za koszta? Koszta wynagrodzenia prezesa w stosunku do
pozostałych wynagrodzeń to jest 7,8 %. Łączenie spółek i pozbycie się tej nadwyżki już na
dzień dzisiejszy przyniosło by nam oszczędności 10 %. Jak Pan będzie brał udział w
przetargach z takimi wynagrodzeniami to życzę powodzenia. Na dzień dzisiejszy weszła
inwestycja za 8,5 mln. zł. i niestety MPWiK tego nie wykona.
Dyrektor MPWiK A.Sakowicz zwrócił uwagę że niewiadomo skąd są te dane bo płaca za
2012 r. wynosi 34,8 %. Państwo myśleliście że jak się modernizuje się oczyszczalnie to nie
będziecie płacić amortyzacji. Proszę porównać wynagrodzenie MPEC i MPWiK. Spółka
nasza jest non profit i mnie nie interesują zyski.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że ustawodawca przewidział sposób ustalania tych stawek.
Przy takiej działalności spółki MPWiK niema możliwości żeby te ścieki były tańsze. I dlatego
trzeba zwiększyć potencjał tych spółek żeby mogły uzyskiwać dochody z innych źródeł, a
zwłaszcza z tego zakresu do którego jest powołana. w tej chwili już wielkiego wpływu na te
ceny nie mamy, kalkulacja złożona została w terminie, Burmistrz uwag nie wniósł i proszę o
ich uchwalenie.
Radny S.Sawicki dodał, że to są dane z wykresów które pan przestawił z kalkulacji przy
wnioskach o taryfy. Nie dołożyłem żadnych danych. rozmawiamy o przyszłości tego zakładu,
chciałem pokazać co się dzieje z tym zakładem i jeśli by Pan przedstawił to w tamtym roku
przy uchwale o połączeniu spółek na pewno radni by to już uchwalili.
Radny J.Saciłowski wyjaśnił, że Komisja doraźna ds. połączenia półek nie otrzymała danych
od Prezesa MPWiK ale tez nie otrzymała danych od Burmistrza. Chcemy dokonać
odpowiedniej analizy ale nie mamy dokumentów.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.



Ad.8
Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Sokółka na 2013 rok przedstawił
Burmistrz Stanisław Małachwiej i Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.21
Opinia Komisji Infrastruktury, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego - opinia
pozytywna w zał. str.22
Opinia Komisji Rolnictwa - opinia pozytywna w zał. str.23
Radny S.Pałusewicz zwrócił uwagę na inwestycję monitoringu. Kto i w jakim zakresie
partycypuje w kosztach instalacji monitoringu? Kto partycypuje w kosztach konserwacji i
napraw? Ile pracowników trzeba zatrudnić do jego obsługi? uważam, że to są podstawowe
pytania na które chce znam odpowiedź, bo może inni radni zastanowią się nad tym
wydatkiem. Bo zadaniem gminy nie jest zapewnianie bezpieczeństwa bo są od tego inne
służby. A jeśli mamy wspomóc policje czy nie lepiej zakupić samochód żeby byli bardziej
mobilni. W Augustowie zastanawiają się nad moniotringiem ale pod warunkiem istnienia
Straży Miejskiej. Ja wolę Straż Miejską i Policję.
Radny S.Sawicki zapytałem na początku jak się ma plan budżetu do decyzji przez nas
podejmowanych. W grudniu przegłosowaliśmy pewne plany i propozycje, część z nich
negatywnie a część pozytywnie. Na dzień dzisiejszy nie mogę zrozumieć, że radni
przegłosowują zdjęcie środków z ogrodzenia SP Nr 1, kwota 20 tys. zł. na sprzęt sportowy
dla ZSO a tej inwestycji nie ma w budżecie. To nie jest literówka ani błąd komputerowy.
Kolejna sprawa, zatwierdziliśmy o zdjęcie drogi w Bobrownikach, część środków na sport i
na inne inwestycje kwoty 100 tys. zł. przebudowa ul. Nowa- Zabrodzie bo tej inwestycji
nigdzie nie ma. Wnoszę o dokończenie inwestycji na ul. Piękna 60 tys. zł. i 40 tys. zł.
zarezerwować na współpracę ze Starostwem na budowę chodników ul.Konopnickiej .
Niewiadomo gdzie te środki poszły, środki zdjęte a inwestycji nie ma.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że są wszystkie zmiany przyjęte 20 grudnia, ale co do
niektórych Burmistrz mówił że jak będzie nadwyżka budżetowa to one będą uwzględnione.
Radny S.Pałusewicz złożył wniosek aby ten projekt monitoringu odłożyć w czasie, podjąć
dyskusje z Komendą Policji i ewentualnie wesprzeć samochodem, czy paliwem. Będzie to z
wiesza korzyścią dla mieszkańców.
Radny P.Kułakowski powiedział, że w inwestycji ul. Żwirki i Wigury, Skarżyńskiego i
Dywizjonu 303 w projekcie budżetu było 100 tys., zł. zostały złożone 2 wnioski przez
Komisje Finansów i Infrastruktury. Burmistrz je uwzględnił ale różnią się delikatnie o 50 tys.
zł. Potem był wniosek przegłosowany 250 tys. zł. na kanalizacje tych ulic. To były te środki z
przeznaczeniem na 2013 r. W uchwale budżetowej jest kwota w sumie 450 tys. zł. rozłożona
na dwa lata, która z niczego nie wychodzi, a na rok 2013 r. jest 300 tys. zł. Gdzie te pieniądze
zniknęły i kiedy wrócą.
Radny S.Sawicki dodał, że skoro z 60 tys. zł. zdejmujemy 50 tys., zł. i zapisujemy ze 10 tys.
zł. dajemy dla szkoły ZSO. Nie bierzemy kredytów. Więc tu nie ma żadnego chyba problemu
dopisać tą inwestycje zakupu sprzętu sportowego dla tej szkoły.
Skarbnik J.Kucharewicz wyjaśniła, że wnioski wypracowane przez poszczególne Komisje
trafiają do Burmistrza i po analizie otrzymujecie znowu projekt budżetu i Państwo
przegłosowali to co Burmistrz przyjął. Zgodnie z przepisami Rada nie może zwiększyć
deficytu lub zwiększyć dochodów bez zgody Burmistrza.
Radny P.Kułakowski dodał, że te kwoty co do kanalizacji w inwestycji Żwirki i Wigury,
Dywizjonu 303 i Skarżyńskiego się nie zgadzają.
Skarbnik J.Kucharewicz ta kanalizacja na tych ulicach Burmistrz określił ze na ten rok ta
inwestycja będzie kosztować 300 tys. zł. a pozostała kwota w następnym roku.
Radny S.Sawicki dodał, że nie rozumie że skoro rada zatwierdza takie inwestycje dlaczego
nie jest to ujęte w budżecie. Tak samo ul. Nowa i Zabrodzie 100 tys. zł. znikło.



Burmistrz S.Małachwiej zwrócił uwagę że są pewne nieścisłości i tu coś się nie zgadza ale
zostanie to wyjaśnione.
Radny J.Kazimierowicz powiedział, że widać jak niektórym radnym zmieniają się poglądy,
więc humorystycznie powiem ze na początku roku przegłosowaliśmy środki na świetlice w
Igryłach. Zapraszam na jej otwarcie. Pan Kazimierowicz zgłosił wniosek o zamknięcie
dyskusji.
Przewodniczący poddał wniosek pod głosowanie.
Radni 12 głosami "za" przy 6 głosów "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" zamknęli dyskusje.
Przewodniczący Rady zapytał o wioski zgłoszone przez radnych.
Radny S.Sawicki zwrócił uwagę że jeśli coś było głosowane to czemu nie ma tego w
budżecie. więc proszę żeby Burmistrz poprawił ten budżet i te środki które nie zostały ujęte w
budżecie przeznaczyć na ul. Piękną.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, ze na kolejną sesje zostaną wszystkie kwestie sprawdzone i
poprawione.
Radny S.Sawicki wycofał wszystkie wnioski.
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnego Pałusewicza o zdjęcie środków na
monitoring miejski.
Radni 5 głosami "za" przy 12 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 16 głosami "za" przy "4 "wstrzymujących się" powzięli
Uchwałę Nr XLI/302/13

w zał. str. 24-38

Ad.9
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.39
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.40
Radny P.Kułakowski zapytał odnośnie korzystanie saun i pobierania dodatkowej opłaty, czy
będzie tak ze jak pływamy to pływamy a jak korzystamy z sauny to będzie liczone za saune.
Piotr Rygasiewicz Z-ca Dyrektora OSiR wyjaśnił, że system rozbudowy przewiduje że będą
dwie opcje opcja sauna i sauna plus basen. Zależy od wyboru opcji.
Radny W.Gieniusz poruszył sprawę dzieci korzystających z basenu które nie mają rodziców,
żeby im wprowadzić takie bezpłatne wejścia.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że trzeba się nad tym pochylić.

Od tej chwili w obradach rady udział brało 19 radnych.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XL1/303/13

w zał. str. 41



Projekt uchwały w sprawie WYrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy Sokółka
środków stanowiących fundusz sołecki przedstawił Burmistrz Stanisław Małachwiej.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.42
Opinia Komisji Rolnictwa - opina pozytywna w zał.str.43
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały 1 poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLI/304/13

w zał. str. 44

Ad.U
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środka trwałego budynku
Zespołu Szkół Ogólnokształcących w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w
związku z przeprowadzoną termomodernizacją przedstawiła Pani Skarbnik Janina
Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.45
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.46
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLI/30S/13

w zał. str. 47

Ad.12
Projekt uchwały w sprawie zwiększenia wartości początkowej środa trwałego budynku
Gimnazjum Nr l w Sokółce o nakłady poniesione przez gminę Sokółka w związku z
przeprowadzoną termomodernizacją przedstawiła Pani Skarbnik Janina Kucharewicz.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.48
Opinia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu - opinia pozytywna w zał.
str.49
Dyskusji nie było.
Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały poprosił
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLI/306/13

w zał. str.50

Ad.13
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia stawek zwrotu kosztów
podróży służbowej radnego Rady Miejskiej w Sokółce przedstawił Sekretarz Zbigniew
Tochwin.
Opinia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - opinia pozytywna w zał. str.51
Dyskusji nie było.



Przewodniczący zaproponował przegłosowanie projektu uchwały
Wiceprzewodniczących o rozdanie kart do głosowania.

Radni 19 głosami "za" powzięli
Uchwałę Nr XLI/307l13

w zał. str. 52

Ad.14
Sprawozdanie z realizacji Strategii integracji i rozwiązywania problemów społecznych gminy
Sokółka na lata 2011-2016 za rok 2012.
Dyskusji nie było.

Ad.1S
Sprawozdanie z realizacji Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną
w Gminie Sokółka za 2012 rok.
Radny S.Sawicki powiedział, że swego czasu prosiłem o raport wydatków na Punkt Pomocy
Rodzinie część dostałem, ale mam pytanie czy Pani dyrektor nie chce wsiąść trochę środków
z tego funduszu na swoją działalność. Czy będą prowadzone rozmowa z Burmistrzem
odnośnie zmniejszenia kosztów za wynajem pomieszczeń dla OPS i czy były rozmowy
odnośnie przeniesienia środowiskowego domu.
Dyrektor OPS Marta Póhorzycka wyjaśniła, że otrzymuje środki na prowadzenie Zespołu
Interdyscyplinarnego jak również środki na bezpłatne porady prawne na rzecz mieszkańców
gminy Sokółka. co do ŚDS do 4 marca mamy złożyć wniosek o pozyskanie środków na
inwestycje. Co do wykupienia udziałów w pomieszczenia wynajmowanych OPS, władnym
jest Burmistrz w tej sprawie.
Radna J.Bieniusiewicz zapytała odnośnie ostatniego pytania z sesji, jakie środki gmina
przeznaczyła na tzw. środki zastępcze, czyli dopalacze.
Radny P .Borowski zapytał gdzie ma się znajdować Środowiskowy Dom Samopomocy w
Przedszkolu Nr 5.
Pani Dyrektor OPS wyjaśniła, że ma to być na niskim parterze Przedszkola Nr 5.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot potwierdził tą informację ale część pomieszczeń na który mamy
też projekty będzie w przyszłości przeznaczone na świetlice środowiskową.

Ad.16
Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 4 września 2012 r. do 31
grudnia 2012 r.
Dyskusji nie było.

Ad.17
Sprawozdanie z pracy Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 rok.
Radny J.Kazimierowicz podziękował, za wspólną pracę w 2012 roku przy prowadzeniu
posiedzeń rady.

Ad.18
Sprawozdanie z pracy Komisji Rady Miejskiej w Sokółce za 2012 r.
Dyskusji nie było.

Ad.19
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Burmistrz S.Małachwiej odpowiedział na zapytanie:



- li:l.Um;gu .r...Uli:1KUWSKlego oanosme aZIałan PooJętycn przez gmmę w sprawie Euro Sokółka. 5
maja wysłaliśmy zawiadomienie o możliwości popełnienia przestępstwa przez Pana
Nowickiego i Krawczyka.
- radej Bieniusiewicz odnośnie profilaktyki środków zastępczych i dopalaczy, za ubiegły rok
było 35 tys. zł. na przeciwdziałanie narkomanii i 410 tys. zł. na przeciwdziałanie
alkoholizmowi.
-radnej Bieniusiewicz odnośnie współpracy z Bankiem Żywności. tu nie chodzi o korzystanie
z tej żywności tylko o podpisane umowy. Gmina nie ma obowiązku finansowania
stowarzyszenia, bo ono ma na ten cel środki. Gmina Sokółka korzysta cały czas z tego. Panu
Dyrektorowi chodzi tylko środki na funkcjonowanie stowarzyszenia i bardzo mało gmin ma
podpisane takie umowy.
- radnego Saciłowskiego odnośnie nowej spółki zza Sokółka, to trzeba pytać założycieli tej
nowej spółki.
Radny P.Kułakowski zapytał na jakim etapie jest to zawiadomienie, co się dzieje na dzień
dzisiejszy.
Burmistrz S.Małachwiej wyjaśnił, że nie ma żadnej informacji co się dzieje dalej.

Ad.20
Wnioski, pytania, oświadczenia, komunikaty i apele radnych.
Radny S.Sawicki zaapelował do Przewodniczącego Rady o zaproszenie członka zarządu z
firmy Budokrusz, jak jest realizowane postanowienia i obietnice przedstawiane radzie. Oraz
zaproszenie firmy La farge na jakim etapie jest budowa bocznicy. Proszę również o
zaproszenie przedstawicieli firmy Barter i chcemy zadać im pytanie odnośnie współpracy z
Sokółką. Proszę również o uaktualnienie listy oczekujących na mieszkania z zasobów
komunalnych. Straciliśmy dobry budynek po biurze PKS-u, z którego by powstały piękne
mieszkania.
Burmistrz S.Małachwiej wspomniał, że na następnych posiedzeniach Komisji sesji chciał by
poruszyć temat przejęcia budynku dworca PKP. Bo wiążą się również z tym pewne wydatki.

~zerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone.

Przewodniczy
Robert


